
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice
22.5.2006

 

 

1)      Přítomni
      Jungvirt, Novotný, Gracík, Petráš, Šmat, Feistmantl, Metelec, Erhart(DK)
      omluveni: Mareš, Paul, Šobr, Hnilička, Švelch

2)      Došlá pošta

a)      OÚ Sousedovice nesouhlasí s uložením bahna z Blatského na své pozemky.

b)      Závody Humpolec 3.6.2006

c)      Zápis z jednání výboru JčÚS ČB

d)      Seznam přestupků a jejich doporučená řešení

e)      Metodická pomůcka pro práci DK v MO

f)        Nabídka pokutových bloků pro RS – nevyužijeme

g)      Vezírek

h)      MÚ Strakonice souhlasí s vybudováním sádky 4 a 5.

3)      Kontrola úkolů

a)      Předání funkcí. Přebráno od odstupujícího výboru, ještě nepředáno Paulovi.

b)      AVG nakoupeno, nenainstalováno. Úkol trvá. (Gracík)

c)      Nákup připojení CDMA. Úkol trvá. (Mareš)

d)      Způsob výplaty Petráše. Úkol trvá. (Mareš)

e)      Daň z nemovitosti. Úkol trvá. (Mareš)

f)        Žádost o dotaci na vybudování Střely 2. Úkol trvá. (Jungvirt bude jednat s Brožem – 
dlouhodobě)

g)      Uzavřít smlouvu na vedení účetnictví s firmou Arbit. Úkol trvá. (Mareš)

h)      Vypouštěcí zařízení Blatský. Úkol trvá. (Paul)

i)        Oprava střechy na garáži, zjištění stavu. Úkol trvá. (Fenigbauer Pavel)

4)      Projednáno

a)      Odbahnění Blatský. Zjišťujeme postoje majitelů pozemků s uložením bahna. Většina zatím 
souhlasí.

b)      Částečný výlov Blatského. Na Otavu 3 nasazeno 1080 ks/1280 kg a na Otavu 4 550 ks/650kg. 
Ze ZD Jinín nakoupeno 400 ks/300 kg kapra za 25 Kč/kg.

c)      Výskyt pytláků na Blatském.(Jungvirt bude jednat s RS a Městskou policií)

d)      Vyhodnocení průběhu závodů dětí a dospělých na Slaníku. Celkově konstatována spokojenost a 
vyslovena pochvala organizátorům.

e)      Zaměření pozemku sádek 4 a 5 objednáno u firmy Geodest

f)        Uzavřena dohoda o pronájmu rybníčku v Sedlíkovicích(cca 1500 m2) za cenu 1 Kč/m2 a se 
započtením investic. Probíhají práce na stavbě vypouštěcího zařízení. Paul ohodnotí cenu 
provedené práce.

g)      Akce Čistý Orlík. Za naši MO se zúčastnilo 6 lidí a auto. Výbor akci hodnotí jako pompézní, 
která nepřinesla očekávaný efekt. Zájem ze strany členů byl prakticky nulový.

h)      Novotný připraví přehled odpracovaných hodin Šmata nad určený úvazek. 



i)        Jungvirt přednesl otázku dovozu násad pro jiné organizace. Bylo rozhodnuto, že k tomu není 
žádný důvod a bude pro příště vyžadována finanční náhrada. Domluveno poslat dopis na JčÚS ČB 
v tomto smyslu.(Jungvirt)

j)        Jednání s obcí Slaník

i)                    Místní obyvatelé budou i nadále plnit brigádnickou povinnost při úklidových 
pracech na pískovně

ii)                   Návrh na zbudování stavidla na náhonu tak, aby bylo možné propojit náhon 
s pískovnou.

iii)                 Auta neparkovat na zpevněné asfaltové ploše(je to hřiště), nejezdit autem okolo 
pískovny, nemýt auta….

k)      Pan černý končí s vedením kroužku mládeže. Metelec bude kontaktovat pana Eliáška

l)        Schváleno použití prken z majetku organizace na stavbu lávky přes Barboru ve Štěkni.

m)    Kláda do šlajsny jezu ve Štěkni. Jungvirt bude jednat s povodím.

5)      Příští výbor 5.6. od 17 hod v klubovně na sádkách.

 

Zapsal Gracík  


